

**2012 至 2015 年度油尖旺區議會
地區設施管理委員會**

**Association of Sri Lankans in Hong Kong
申請租用梁顯利油麻地社區中心**

目的

本文件就 Association of Sri Lankans in Hong Kong 申請租用梁顯利油麻地社區中心(“梁顯利中心”)舉辦活動一事，徵詢議員的意見。

背景

2. Association of Sri Lankans in Hong Kong 交來信件，申請於 2015 年 4 月 19 日(星期日)下午 1 時至晚上 8 時租用梁顯利中心有蓋遊戲地方及上午 9 時至晚上 8 時租用梁顯利中心戶外多用途球場舉行慶典活動，詳情請見附件。

徵詢意見

3. 由於有關活動將於 2015 年 4 月舉行，在主席同意下，秘書處現傳閱本文件，徵詢各位議員是否同意上述申請。請填妥夾附的回條，於 **2015 年 2 月 13 日(星期五)** 中午 **12 時或之前** 交回秘書處，以示回覆。

油尖旺區議會秘書處
2015 年 2 月

回 條

致：油尖旺區議會秘書處
(經辦人：駱仲耿先生)

傳真：2722 7696

電郵：ytmdcadm@ytmdc.had.gov.hk

Association of Sri Lankans in Hong Kong

申請租用梁顯利油麻地社區中心

(回覆限期：2015 年 2 月 13 日中午 12 時)

- 本人同意 Association of Sri Lankans in Hong Kong 的租場申請。
 - 本人不同意上述申請。
 - 本人沒有意見。
 - 其他意見：
-
-

簽名：_____

姓名：_____

日期：_____

請在適當方格內填上「✓」號。

To: District Facility Management Committee
Yau Tsim Mong District Council
Chairman - Mr. Chan Siu Tong

Fax: 2722 7696

Dear Mr. Chan,

The Association of Sri Lankans in Hong Kong is planning to hold its Annual Sri Lankan New Year Festival this year too, on Sunday 19th April, 2015. As in the past it is a whole day out door programme with traditional games as well as free Sri Lankan food for everyone who joins in. We expect around 300 to 400 Sri Lankans and other nationalities to attend this programme, and as such it would be much appreciated if you could kindly help us to book the Covered Play Area (From 1:00pm to 8:00pm) and the Outdoor Multi-purpose Court (From 9:00am to 8:00pm) of Henry G. Leong Yaumatei Community Centre for this purpose.

As you and the DFMC committee members have always helped the Sri Lankan community in Hong Kong, for which we are very grateful for, we look forward for your kind attention on this matter too.

If you need any further details please do contact Ms. Girtie Jirasinha on 91308574.

Thanking you.

Yours sincerely

E. de Pinto

Association of Sri Lankans in Hong Kong
No.4 Jordan Road, Kowloon, Hong Kong